
Hvide Sande den 08.09.2010

Kære Sundhedsudvalg

FERTILITET – FEDME

Jeg skriver fordi, at jeg synes det er helt hen i vejret, at gratis fertilitetsbehandling i det offentlige 
regi, skal fjernes. 
Det som jeg mener, er: At behandlingen skal være gratis.
Jeg kan til dels godt forstå, at der skal spares på nogle områder, for at vi kan bevare vores velfærd.
Men at afskaffe gratis fertilitets behandling, lyder som en rigtig dårlig idé.
Jeg læste et afsnit, fra en avis (kan ikke huske avis navnet)
At i Region Midtjylland, afskaffer man gratis fertilitets behandling, men man opretter en fedme 
team, så De som er fede kan få en gastrisk bypass.

Det lyder så uvirkeligt i mine ører, at man i et land som Danmark, ønsker at fjerne gratis behandling 
af barnløse – som jo faktisk bibringer til samfundet, ikke lige på kort sigt selvfølgelig, men på lang 
sigt, bliver barnet/børnene jo også skatteborgere, og sætter gang i hjulene, og dermed omsætningen 
i den danske stat.

Med hensyn til at Region Midtjylland, vælger at oprette et team, for fedme operationer. Så tænker 
jeg, at selvfølgelig ikke alle, men rigtig mange af de fede, selv har puttet maden i munden, selv har 
overspist og selv har gjort sig fede. Jeg mener at fede også har ret til hjælp, men ikke for enhver 
pris, og slet ikke, når det kommer til at gå ud over de barnløse.

Barnløshed, kan jo være sket af mange forskellige årsager, og er ikke ens for hvert par af de 
barnløse. Men hvorimod fedme – kommer af at overspise, dog nogle af arvelige årsager.

Jeg ønsker selvfølgelig med denne mail, at påvirke Jer politikere, så i ikke vedtager en lov om at 
barnløse, selv skal til at betale behandlingen.
Jeg håber, at Behandling af barnløse, SKAL være gratis.

Med Venlig Hilsen

Marianne Petersen
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